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Årsberetningen skal gi et bilde av aktiviteten i idrettslaget. Styrets arbeid og 
eventuelle undergruppers aktivitet. Sammen med regnskapet skal årsberetningen 
gi et godt bilde på aktivitet og økonomisk status i idrettslaget. 

 
 



 

 

Hovedlag 

Styrets sammensetning 
Leder/Kasserer: Magnus Beitdokken 

Nestleder: Anette Sjøboden 

Styremedlem: Skule Wærstad 

Styremedlem: Berit Bøyesen (håndball) 

Styremedlem: Anita Beitdokken (ski) 

Styremedlem: Leif Arne Tvedt (fotball) 

Varamedlem: Kristin Lund Wærstad (fotball) 

Varamedlem: Jorunn Nilsen (håndball) 

Varamedlem: Monica Ørstad (ski) 

 

Valgkomité: Pål Bergan, Bente Solberg, Jorunn Nilsen og Jan Magne Kåsene(vara) 

Revisorer: Knut Gundersen og Gøril Oterholt 

Styrets arbeid 

Styremøter 

 

Det er avholdt 3 styremøter hvor 13 saker er behandlet. Et av møtene var et 

rent telefonmøte. 

Spesielle oppgaver 

Hovedstyrets viktigste oppgave i 2013 har vært ferdigstilling av 

kunstgressbane, samt arbeidene med klubbhuset og redskapsboden.  

 

Status er at kunstgressbanen er ferdig, men at det gjenstår noe arbeid på 

kjøkkenet i klubbhuset, samt at redskapsboden/garasjen dessverre ikke ble 

ferdigstilt. Dette arbeidet vil fortsette i 2014. 

 

Totalt er det levert inn tre spillemiddelsøknader (for kunstgressbane, 7’er 

gressbane og skiløype rundt banen). Alle søknadene er godkjent, men vi har kun 

fått tildelt (men ikke utbetalt) penger for skiløypa. De to andre kan  vi regne 

med å få tildelt penger for i løpet av 2014-2015.  

 

Regnskapet for kunstgressbanen er ferdig revidert, og klubben har mottatt 

mva-kompensasjon for alle kostnader i forbindelse med dette delprosjeket. 

Dette utgjorde ca 1.4 mill kr. Det leveres søknad om mva-kompensasjon for de to 

andre delprosjektene i 2014. 

 



 

 

Anette Sjøboden har i 2013 vært Stridsklev Idrettslags representant i 

Porsgrunn idrettsråd. 

Magnus Beitdokken har i 2013 vært Stridsklev Idrettslags representant i 

Porsgrunn idrettsråds valgkomite. 

Aktivitet 
Aktiviteten i Stridsklev Idrettslag organiseres stort sett i undergruppene, og 

beskrives i årsberetningene for disse. Et unntak fra dette er Idrettskolen, som 

organiseres av hovedlaget. Idrettskolen er et tilbud for barn i alderen 6-9 år, 

der fokus er allsidighet. I løpet av året har barna fått mulighet til å prøve 

håndball, fotball, innebandy, skøyter, bandy, ski, rulleski og kanonball. Treningene 

har foregått på Hovet Skole og i Stridsklevhallen, og totalt har i størrelseorden 

50 barn deltatt på disse treningene. 

 

Økonomi 
Stridsklev Idrettslag har god økonomi. 

 

Regnskapet for hovedlaget viser et overskudd på over 400 000 kr, men dette 

overskuddet er i helhet penger som er tatt fra kunstgressprosjektet og satt av 

for å sikre vedlikeholdet av kunstgressbanen de tre neste årene. Opprettelsen 

av dette fondet er for øvrig en sak på årsmøtet. 

 

Stridsklev Idrettslag har som hovedregel at alt overskudd i hovedlaget skal 

fordeles på undergruppene. Dette gjøres enten ved at penger fordeles ut fra 

aktivitetstall, eller ved at man utarbeider en fordelingsnøkkel basert på innsats. 

 

Noen nøkkeltall fra årets regnskap: 

 

1. Offentlige tilskudd på kr 220000 som fordeles mellom hovedlag og 

undergruppene ut fra aktivitetstall 

2. Sponsorinntekter (overskudd) på ca kr 130 000 som fordeles til 

undergruppene ut fra hva som er avtalt med sponsorene 

3. Salgsinntekter (overskudd) på ca kr 80 000 som fordeles etter innsats 

 

Totalt er det overført kr 355000 fra hovedlag til undergrupper.  

  



 

 

Fotballgruppa 
 

Styrets sammensetning 
Leder: Leif Arne Tvedt 

Kasserer: Dag Arne Vevle Bø 

Sekretær: Magnus Beitdokken 

Styremedlem: Kristin Wærstrad 

Styremedlem: Skule Wærstad 

Styremedlem: Børre Larsen 

Styremedlem: Geir Tollefsen 

Styremedlem: Stian Auraaen Nilssen 

 

Styrets arbeid 

Styremøter 

Det er avholdt 3 styremøter hvor 29 saker er behandlet. I tillegg har det vært 

avholdt 2 lagleder/trenermøter. Leif Arne Tvedt og Magnus Beitdokken har også 

møtt i Stridsklev IL Hovedlag sine styremøter. 

Spesielle oppgaver 

I 2013 har vi bygget klubb ved å få flere lag i klubben.  

 

Banen er nå ferdig til bruk, og vi har fått stor glede av denne i sesongen 2013, 

og vi har stor tro på at klubben kommer til å vokse sakte men sikkert. 

 

For å bedre kvaliteten på treningene, har Stridsklev IL Fotball også i 2013 gjort 

en betydelig jobb i forbindelse med å skolere trenere. 11 trenere var i 2012 med 

på aktivitetslederkurs i regi av kretsen. Dette arbeidet har fortsatt på nyåret i 

2013, med ikke mindre enn 7 nye trenere/lagleder på kurs. I tillegg har vi hatt 9 

nye trener og lagledere på del 1, og 10 trenere og lagledere på del 2 av 

barnefotballkurset i 2013. I 2014 vil dette arbeidet fortsette, og alle 

trenere/lagledere vil få krav om å å ha minimum aktivitetslederkurset 

 

Aktivitet 
Det var påmeldt 14 lag til serien i 2013, fire lag mer enn i 2011. I tillegg har to 

6-årslag trent, samt deltatt på en cup. Klubben har i 2013 klart å beholde alle 

sine lag, og det har også vært en viss tendens til at spillere som har sluttet for å 

begynne i andre klubber, har kommet tilbake til Stridsklev IL Fotball. I tillegg 



 

 

har vi opprettet et Oldgirls lag og et jentelag i J2002 som har fått hele 19 

spillere. I tillegg har vi fått inn 8 nye spillere fra Herøya på J2000. 

 

Når det gjelder det sportslige i 2013 har det vært både opp- og nedturer. 

Resultatene for lagene våre har vært som vanlig, med gode doser av både seire, 

uavgjorte og tap.  

 

Stridsklev Fotball gjør seg svært bemerket på dommersiden. Vi har i dag fem 

aktive dommere. Dette er vi i klubben 

veldig stolte av, og vi ønsker å bidra til at dette fortsetter. 

 

Klubben har i 2013 hatt et spesielt fokus på Fair-play. Alle lag fulgt dette ved 

blant annet å stille med egne kampverter på alle hjemmekamper, samt at alle lag 

har gjennomført en egen fair-play aktivitet. I tillegg har alle spillere 

underskrevet en fair-play kontrakt med klubben. Klubben ble i 2013 utnevnt til 

årets fair-play klubb i Telemark fotballkrets. 

 

Årsberetning fra lagene kommer senere, da disse ikke har kommet inn fra lagene 

ennå. 

Økonomi 
Øknomien til fotballgruppa er bra, med et overskudd på driften på ca kr 80 000.  

 

Inntektene kommer stort sett fra treningsavgift, sponsorer, offentlige tilskudd 

og dugnad (kiosk, loppemarked, loddsalg og toalettpapirsalg). 

 

De største utgiftpostene er renter, utstyr, lagspåmelding og vedlikehold av 

kunstgressbanen. 

 

Viser til regnskapet for detaljer. 

  



 

 

Skigruppa 

Styrets sammensetning 
Leder: Anita Beitdokken 

Nestleder: Liv Tørring 

Sekretær: Monica Ørstad 

Kasserer: Anne Lise Eriksen 

Styremedlem: Ellen May Årseth 

Valgkomité: Bente Irene Solberg 

Revisorer: Knut Gundersen og Gørill E.L. Otherholt 

Styrets arbeid 

Styremøter 

Det er avholdt to styremøter. Sakene på møtet har bl.a. vært treninger, 

skikarusell, maxborenn, lysløypa og klubbtøy. Mye av kommunikasjon ellers har 

gått på mail 

 

Spesielle oppgaver 

De største oppgavene i skigruppa er å arrangere treninger for de som går i 2. 

klasse og oppover og arrangere skikarusell mandager etter jul. De er i hovedsak 

disse to oppgaven som styret har og jobbe med. 

I tillegg er vi representer i ulike verv eller i kretsen: 

Anette Sjøboden er medlem i Porsgrunn idrettsråd 

Anita Beitdokken er medlem i Telemark og Vestfold skikrets og hat ansvar for 

trenerutdanning i skiretsen og integrering. 

Monica Ørstad representerte klubben på Skitinget til Telemark og Vestfold 

Skikrets mai 2013. 

Vi har deltalt på høst og vårmøter i skikretsen. 

Aktivitet 
 

Aktiviteten i klubben har hatt en jevn økning de siste årene og vi er en stor 

gjeng på gjennomsnittlig 25 løpere hver mandag på trening. Vi er 5 trenere til 

denne gjengen. Vi startet treningen i mai og fortsatte etter sommerferien. Vi 

tilbyr løperen å låne rulleski av klubben.  

Anlegg 
Vi har en gjeng med Alvin Karlsen i spissen som hjelper kommunenes anleggsmann 

og løypekjører med reprasjoner og rydding av løypa.  



 

 

 

Treningssamarbeid 
Vi er med i treningssamarbeidet Grenland Ski. Foreløpig har vi en løper som 

benytter seg av dette tilbudet, Herman Sjøboden 

Idrettslige resultater. 
Skigruppa har hatt løpere på både sonerenn og kretsrenn i alderen 8 – 15 år. 

Vurdering av aktivitet i forhold til mål 
Målet for skigruppa er å drive breddeaktivitet og øke medlemstallet og antall 

aktive skiløpere. Begge deler har økt noe også i 2013, men vi håper at flere av 

våre løpere på trening har lyst til å prøve seg på skirenn neste sesong.  

Økonomi 
Øknomien til skigruppa er brukbar. Vi har fått en del midler i 2013 som har 

hjulpet oss til å opprettholde aktivitetstilbudet. Vi får vår inntekt fra 

dugnadsarbeidet vi legger ned på skikarusellen. Fra Hovedlaget får vi vår andel 

av grasrotandelen, LAM midler og tilskudd fra kommunen. 

  



 

 

Medlemstall 
 

 0-5 år 6-12 år 13-19 år 20-25 år 26 år og 

eldre 

Totalt 

Kvinner 2 77 19 0 24 122 

Menn 1 85 11 11 35 143 

Totalt 3 162 30 11 59 265 

 
 2009 2010 2011 2012 2013 

Kvinner 124 113 118 109 122 

Menn 96 133 120 156 143 

Totalt 220 246 238 265 265 

 

 
 

Medlemstall viser antall betalende medlemmer i klubben, dvs alle som betaler 

medlemskontingent, avhengig av om de er med på noen aktivitet i klubben. 

 

Hvis man ser på en femårperiode er medlemstallet i klubben i svak vekst, men 

ser man på medlemstallet i år i forhold til i fjor, har det ikke vært noe vekst i 

det hele tatt. 

Aktivitetstall 

Totalt 

  2008 2009 2010 2011 2012 2013 

Kvinner 137 123 117 122 117 126 

Menn 81 98 133 146 168 142 

Totalt 218 221 250 268 285 268 
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Aktivitetstall viser antall personer som driver med en aktivet i klubben. Hvis man 

driver med flere enn en aktivetet telles man flere ganger. 

 

Hvis man ser på en femårperiode er aktiveten i klubben i svak vekst, men ser 

man på aktiveten i år i forhold til i fjor, har det vært en klar tilbakegang. 

 

Årsaken til dette er at selv om fotballgruppa har sterk vekst i sine 

aktivitetstall, så har skigruppa en klar tilbakegang i sine tall og håndballgruppen 

så godt som har sluttet å eksistere. Se aktivitetstall under. 
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Fotball 

  2008 2009 2010 2011 2012 2013 

Kvinner 50 32 24 32 56 101 

Menn 67 77 101 103 119 125 

Totalt 117 109 125 135 175 226 

 

 
 

Hvis man ser på en femårperiode er aktiveten i fotballgruppa i sterk vekst. Ser 

man på aktiveten i år i forhold til i fjor, har det vært en økning på 51 personer, 

eller 29%. 

 

Årsakene til dette er at fotballgruppa nå klarer å holde på medlemmene etter 

12-13 år, at det nå blir startet nye 6-årslag både for jenter og gutter hvert år, 

at det er blitt startet andre nye lag, samt en generell liten økning på så godt som 

alle eksisterende lag i klubben. 
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Ski 

  2008 2009 2010 2011 2012 2013 

Kvinner 4 13 21 30 13 23 

Menn 1 10 24 30 44 16 

Totalt 5 23 45 60 57 39 

 

 
 

Hvis man ser på en femårperiode er aktiveten i skigruppa i svak vekst, men ser 

man på aktiveten i år i forhold til i fjor, er trenden fallende. 

 

Årsakene til denne tilbakegangen er nok flere, men litt dårlige vintre, samt økt 

konkurranse fra andre idretter kan nok være blant de viktigste.  

 

Samtidig er nok ikke alt helt svart heller, ettersom antall aktive som faktisk går 

renn er høyere enn det har vært på i hvert fall 10 år. 
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Håndball 

  2008 2009 2010 2011 2012 2013 

Kvinner 83 78 72 60 48 2 

Menn 13 11 8 13 5 1 

Totalt 96 89 80 73 53 3 

 

 
 

Aktiviteten i håndballgruppen har opphørt. Klubben hadde i 2012 to lag. Det ene 

(J-97) har meldt kollektiv overgang til Pors, mens det andre ble oppløst da ingen 

verken ville ta ansvar for treninger eller styrearbeid. 

 

Hovedstyret ser gjerne at noen prøver å dra i gang aktiviteten i håndballgruppen 

på nytt, da hovedstyret ikke har kapasitet eller mulighet til å gjøre dette alene. 
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Aktivitetsfordeling 
 

  2008 2009 2010 2011 2012 2013 

Håndball 44,0 % 40,3 % 32,0 % 27,2 % 18,6 % 1,1 % 

Fotball 53,7 % 49,3 % 50,0 % 50,4 % 61,4 % 84,3 % 

Ski 2,3 % 10,4 % 18,0 % 22,4 % 20,0 % 14,6 % 

 

 
 

Fotballgruppa står nå for over 84% av aktiviteten i klubben.  

Regnskap 
Se vedlegg 
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